



### Certificate

The Embassy of the Grand Duchy of Luxembourg in China would like to confirm that the Government of Luxembourg has received the generous donation of 350 disposable medical protective clothing by *Centre de Langue et de Culture Chinoises du Luxembourg a.s.b.l.* in the framework of the prevention and control of the COVID-19 pandemic. The disposable medical protective clothing has been arrived in Luxembourg on 2 May 2020. This is a show of solidarity in the fight against the epidemic disease in Luxembourg.

The Embassy would like to express the deepest gratitude for CLCCL's gracious support.



### 证 明

卢森堡大公国驻华大使馆确认卢森堡政府已经收到了卢森堡中国语言文化中心慷慨捐赠的 350 套医用防护服，以用于卢森堡的新冠肺炎疫情的防控工作，这批医疗物资已于 2020 年 5 月 2 日运抵卢森堡。此善举表达了贵方对卢森堡抗击此次新冠肺炎疫情的大力支持。

卢森堡使馆对卢森堡中国语言文化中心慷慨相助致以由衷的感谢！

顺致友好敬意

卢森堡驻华大使馆  
北京，2020 年 5 月 7 日